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Zápis ze zasedání Akademického senátu 6. října 2021, hybridně – fyzicky i přes platformu MS TEAMS 
 
Přítomni: Tomáš Džadoň, Martin Fischer, Václav Janoščík, Vladimír Kokolia, Jan Kracík, Marie Kuklíková, 
Vojtěch Míča, Tomáš Pospiszyl, Alžběta Procházková, Martina Smutná, Tomáš Svoboda, Jana 
Svobodová, Nik Timková, Maria Topolčanská, Magdalena Vovsová, Matyáš Zeman 
Hosté: Evžen Mrázek, kvestor; Tomáš Vaněk, rektor 
 

Program 6.10. 
1. Schválení zápisu minulého jednání  
2. Schválení programu zasedání  
3. Informace rektora a vedení AVU o aktuálních věcech chodu školy v novém akademickém 
roce 
4. Prezentace průběhu čerpání rozpočtu (Evžen Mrázek) 
5. Informace volební komise (Tomáš Džadoň) 
6. Informace ze zasedání Fóra předsedů akademických senátů (Václav Janoščík) 
7. Návrh na kostýmy Lucie Bečvářové (materiály poslala Jana Svobodová) 
8. Prostor pro podněty   
 
1. Schválení zápisu minulého jednání  
Hlasování:  
13 x pro  
1 x se zdržel  
0 x proti 
Proti: 0 
Zápis z jednání AS 2.6. byl schválen.  
 

2. Schválení programu zasedání  
Program zasedání AS byl jednomyslně schválen 
 

3. Informace rektora a vedení AVU o aktuálních věcech chodu školy v novém akademickém 
roce 
Rektor shrnul pro AS dění na AVU o prázdninách a očekávané události do konce roku:  

- obhajoby diplomantských prací, diplomantská výstava, obé s dobrou přípravou a průběhem 
- začínající rekonstrukce budovy v ul. Jana Zajíce (přípravka) firmou Metrostav, vzhledem 

k potížím uvnitř tamějšího družstva a posunutému začátku prací (růst cen materiálu, navýšení 
rozpočtu) se počítá s pozdějším ukončením rekonstrukce (původně březen 2022)  

- vedení AVU dokončuje plán realizace vycházející ze strategického záměru, AS jej brzy dostane 
k prostudování se žádostí o schválení  

- reakreditace doktorského programu volného umění a architektury, jehož je R garantem: prof. 
Šik se svým týmem připravují tak, aby byla žádost včas podána a bylo zajištěno plynulé 
navázání, nyní je čerstvě schválená reakreditace doktorského programu teorie (na 10 let) 
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- ze zahraničního odd.: 
o nová posila na studijním odd. zahr. Marie Havlínová (D. Dimitrijevič je v dlouhodobé 

pracovní neschopnosti) 
o Schválen projekt společné výstavy Eurofabrique v Grand Palais Éphémère v Paříži 

s dalšími 40 školami, otevřená výzva pro studenty do 30.10. 
o V. Havránek byl jmenován stálým členem v platformě internacionalizace v ELIA.  

- Ostatní: proběhl Alumni den, projekt rekonstrukce zahrady AVU je v přípravě, probíhají jednání 
o investicích směrech k nové budově (novému prostoru), AVU má nejkrásnější knihu roku 
Výstava jako médium 

- Na závěr se rektor vzhledem k probíhajícímu procesu volby kandidátů / kandidátek na volbu 
rektora / rektorky nabízí k rozhovoru, co pozice rektora obnáší 

 

4. Prezentace průběhu čerpání rozpočtu (Evžen Mrázek) 
Kvestor představil čerpání rozpočtu, které zatím probíhá podle plánu (k 31.7. je čerpáno 55 procent), 
včetně plánovaných rekonstrukcí. Q zmínil eventuální návrhy na úpravu rozpočtu (narůstající náklady 
na úpravu studijního odd.), nutnost rezervy na kroky z operačních programů OPVV, ERDF (prodloužení 
ukončení o dva měsíce, ze srpna do října), nutnost rezervy na dotažení webu. U čerpání ateliérů jsou 
znát covidová opatření na začátku roku, celkový souhrn: minus 5 mio (ufinancovatelné).  
Možná lze očekávat navýšení budoucího příspěvku od MŠMT, ale i tak je třeba se chovat řádně a 
hospodárně (rostou ceny materiálu – papíru, kovu atd.) 
Podklady k průběhu čerpání rozpočtu budou AS zaslány a taktéž uloženy do MS teams AS.  
 

5. Informace volební komise (Martina Smutná) 
M. Smutná představila AS postup a práci volební komise: nástěnka stojí, na ní kromě podpisových archů 
visí i informace a zjednodušený manuál k volbě rektora / rektorky. Za účelem co největšího rozšíření 
informací o nadcházející volbě jsou zapojeni i vedoucí ateliérů a PR oddělení. 
Termíny a předvolební shromáždění:  
25.10. končí sběr podpisů 
do 1.11. obdrží tajemnice AS Š. Krtková podklady jednotlivých kandidátů (podle Jednacího řádu)  
2.11. schůze komise, projde sebrané kandidatury 
3.11. představí komise kandidatury AS na řádném zasedání 
16.11. ve 13:00 předvolební shromáždění organizováno a moderováno Studentskou komorou a 
Ekobuňkou, témata mj. ekologie a diskriminace 
24.11., 9:30, předvolební shromáždění před AS 
24.11. ve 13:00 setkání s odbory a zaměstnanci 
1.12. volba 
 
Zda kandidát*ka na R odstupuje z AS, je-li jeho členem, není v JŘ zakotveno, i když to na AVU bylo 
zvykem. Předseda AS V. Janoščík požádal v tomto směru o právní konzultaci.  
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6. Informace ze zasedání Fóra předsedů akademických senátů (Václav Janoščík) 
V červenci AVU hostila Fórum předsedů AS, kvitovali atmosféru AVU. V. Janoščík referoval o 
diskutovaných tématech, mj. o intenzivním jednání Fóra s MŠMT ohledně rozpočtu na příští rok.  
 

7. Návrh na kostýmy Lucie Bečvářové (materiály poslala Jana Svobodová) 
Studentka UMPRUM Lucie Bečvářová žádá AS udělat pro AS AVU kostýmy a scénografii pro zasedání 
AS, 1x v ZS, 2x LS, jako svou klauzurní práci. Svůj záměr popsala v průvodním dopise, oscilací na hraně 
kýče chce přivést nové publikum a pokusit se sbližovat umělecký jazyk s úředním.  
Hlasování o návrhu L. Bečvářové:  
10x pro  
3 x proti 
Zdržel se: 1 x 
Návrh byl přijat s tím, že průběh práce (fotodokumentace, natáčení začátku zasedání – schvalování 
zápisu), ani průběh přípravy a forma (individuální domluva) nebude zdržovat AS od jeho práce. První 
kostýmové zasedání se bude konat 5.1.2022. 
 

8. Prostor pro podněty   
Pokračování výuky online (N. Timková):  
Mísí se názory na pokračování výuky online (rok a půl nastavováno a pilováno), resp. hybridně (např. 
pro studenty v zahraničí či v karanténě) či zastávání se pouze klasické výuky, nelze nastavit plošně. 
KTDU toto probere na své schůzi a otáže se ještě studijního prorektora pro doporučení standardu 
chování tak, aby ateliéry i teoretická výuka mohly probíhat co nejdéle.  
 
Výuka angličtiny 
T. Pospiszyl: stížnost studentů na kvalitu a způsob výuky AJ byl řešen s vedoucí Centra jazykové přípravy 
AMU, výsledek: ohledně kvality výuky jsou v přípravě nové materiály, které zahrnují specifika a 
terminologii uměleckého světa, k dispozici budou od příštího akad. roku. Ohledně způsobu výuky byl 
dotyčný pedagog upozorněn, že se chová nevhodně, nicméně monitoring změny zatím neprobíhá. 
Možné způsoby:  
- aktivovat nástroje evaluace, a to před polovinou semestru (3 otázky) 
- jít se na výuku podívat (preventivně) 
- informovat studenty o antidiskriminační platformě  
 
J. Kracík: vznáší požadavek na diskusi s vedením ohledně zabíraní prostor AVU (archiv v ateliéru 
papíru) a jeho budoucí řešení.  
 
Nový člen Studentské komory AS:  
M. Malgromová kvůli stáži v zahraničí se vzdala svého mandátu v AS, se stejným počtem hlasů byli 2 
studenti: Zai Xu a Adam Fejfar, losem se novým členem Studentské komory AS stal A. Fejfar.  
 
 
Zapsala: Š. Krtková, 18.10.2021 


